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Abstract (en)
The prefabricated electrical power station can be demounted, transported and installed on a site which is not specially prepared. Its basic structure is
composed of two containers used for transporting the equipment. The first container (1) serves as an annexe, while the second container (2), placed
some distance from the first, serves as an electrical room. The space formed between the two containers is covered by a roof sheltering at least one
generating set. <IMAGE>

Abstract (fr)
La centrale électrique préfabriquée, démontable, transportable et implantable sur un site non préparé spécialement. Sa structure de base se
compose de deux conteneurs utilisés pour le transport du matériel. Le premier conteneur (1) sert ensuite de locaux annexes, tandis que le deuxiéme
conteneur (2) placé a quelque distance du premier, sert de local électrique. L'espace ménagé entre les deux conteneurs est recouvert d'une toiture
abritant au moins un groupe électrogéne.
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